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Spørgsmål nr. S 38 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til: Boligministeren 

Dato: 1. oktober 2019 

Stillet af: Heidi Bank (V)  

Er ministeren enig i, at når man hæver ydelserne til især arbejdsløse 

indvandrere, hvilket er konsekvensen af den aftale, regeringen har indgået 

med SF, RV og EL om et midlertidigt børnetilskud til kontanthjælps- og 

integrationsydelsesmodtagere, og færre dermed vil have et økonomisk 

incitament til at søge et arbejde, så vil der være risiko for, at det bidrager 

negativt til ghettodannelsen i Danmark, fordi flere i ghettoerne vil have en 

mindre gevinst ved at skifte kontanthjælpen ud med et arbejde?  

(Spm. nr. S 38). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Heidi.Bank@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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Offentligt


